

# HOSPICE FRAUD ALERT!

Have you suddenly lost  
access to your doctor?

Are your specialists  
refusing to see you?

Can't get your medications  
at the pharmacy?



For additional information on  
healthcare fraud, visit  
[cahealthadvocates.org](http://cahealthadvocates.org)

## BEWARE!

You may have been tricked into signing up for a program that is *medically unnecessary* for you.

Hospice is a benefit, *covered by Medicare* and it is *meant for Medicare beneficiaries* with a terminal illness.

Some hospice agencies may approach you outside of supermarkets or may show up to your home unannounced and recruit non-terminally ill Medicare beneficiaries by offering you free items or services and calling themselves a “program that helps seniors.”

If you or someone you know signed up for free services but now face issues accessing medical care, please contact the Senior Medicare Patrol immediately at:

**855-613-7080**

This project was supported, in part, by grant 90MPPG0019-04-00, from the U.S. Administration for Community Living, Department of Health and Human Services, Washington, D.C. 20201.

# 臨終照顧 欺詐警報

您是否突然與醫生失去聯繫？

您的專科醫生是否拒絕您就診？

您是否無法從藥房取藥？



有關醫療欺詐的更多資訊，請訪問  
[cahealthadvocates.org](http://cahealthadvocates.org)

## 請注意！

您可能被騙簽署參加了您在醫療上並不需要的計劃。

臨終照顧是 Medicare 承保的一項福利，適用於患有絕症的 Medicare 受益人。

一些臨終照顧機構可能在超市外面聯繫您，可能會冒然來到您的家中，稱自己是“幫助長者計劃”，並通過向您的提供免費物品或服務來招募費絕症的 Medicare 受益人。

如果您或者您知道的人簽署參加了免費服務，但是現在無法取得醫療服務，請立即致電聯繫長者 Medicare 巡警：

**855-613-7080**

該項目部分得到了衛生與公眾服務部美國社區生活管理局的贈款 90MPPG0019-04-00 的支持，地址是 Washington, D.C. 20201